
   

 
Växjöortens Fältrittklubb, Bergunda Södregård, 355 93 Växjö 

__________________________________________________________________________________________ 
 

 

hemsida  https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/ 

 

       Växjöortens Fältrittklubb           vaxjoortensfaltrittklubb 

 

Styrelsemöte 200824 

Närvarande: 

Tobias Jönberg 
Pernilla Berglund 
Katarina Torstensson 
Pernilla Lundblad 
Anna Lundén 
Lars Nilsson 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
 
 
7:1 Mötet öppnas  
 
7:2 Pernilla Lundblad och Katarina Torstensson valdes att justera protokollet. 
 
7:3 Dagordningen godkändes 
 
7:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter; Tobias har nu fått tag 

i Ville ang elen vars förbrukning fortfarande är lite för hög på anläggningen. Ville 
kommer att mäta av lite värden för elen längre fram på hösten när allt är igång 
ordentligt. När det gäller byte av fönster i ridskolestallet skall Posse kontaktas. 
Ansvarig Tobias J. Detamma gäller ev åtgärd av ytskikt toaletter utanför cafét. 
Toaletten i Södra fungerar fortfarande inte och felet beror på att kvarnen som varit 
nedsänkt i avloppsröret utanför stallet aldrig har haft ström tillkopplad. Tobias 
ansvarar för att se till att pumpen blir rätt monterad och därefter kan vi ställa tillbaka 
toalettstolen igen. På samma ämne beslutades att rensning av gårdsbrunnen utanför 
Södra stallet (i hörnet mot ridhuset) ska vara en stående punkt på vår städdag höst 
och vår. Vid häftigt regn och sladdning av planen rasar en massa grus ner i brunnen 
och täpper till den så med jämna mellanrum behöver den rensas. 

 
7:5 Rapport från ungdomssektionen BUS. 

Ingen närvarnde vid dagen möte 
 
 
7:6 Lars N redogjorde för klubbens ekonomiska läge som är i balans. Tävlingarna har dragit 

in fina pengar till föreningen trots mindre antal starter och mindre utbud i cafét pga av 
corona-restriktioner. Beslutades att det ska tas fram QR-koder till vårt swishnummer 
där texten redan är förskriven; tex fika, sekretariat och klubbaktivet. Helen PL fixar. 
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7:7 Inkomna skrivelser: Tobias har sedan vårt senaste möte fått en skrivelse ang stoppet i 

Södra Stallets spolspilta. Skrivelsen har fått svar och felet är åtgärdat. En ny skrivelse 
har inkommit ang Södra Stallet skick. Skrivelsen handlar i stora drag om ventilationen, 
uppkommen svartmögel samt säkerhetsrisker kring spolspiltan plåtväggar som sticker 
ut och väggar mellan boxar som börjar ge med sig. Här önskas också en uppgradering 
av boxarna samt sadelkammaren. Ytterligare ett par frågor kring foder samt underlag i 
lilla ridhuset finns med. Kring dessa frågor hänvisas till verksamhetschefen. Frågorna 
kring södra stallets skick får svar från styresen under veckan som kommer.  
 

7:8 Bidragsansökan: Pernilla B redovisade att ”loksödet” på 31 000:- blev beviljat idag 
samt att ett EU-bidrag kommer att betalas ut i nov/dec – belopp ca 50 000:- 

 Investeringsstödet ska sökas senast 1 okt. På nästa möte ses priolistan över.  
 
 
7:9 Personalsituation;  Pernilla B har nu anställt en person på 60% som heter Jessica Engell 

Cremen. Börjar sin tjänst den 25 aug.  
 
7:10 Corona-situationen: våra vanliga rutiner fortsätter som innan med extra städning och 

uppmaningar till våra besökare i ridskolan att hålla avstånd samt endast vara en 
förälder i sällskap med de barn som rider. Detta gäller även i privatstallen. Vi påminner 
igen om ovan då vi upplever att det glöms bort lite.  

 
7:11 Rapporter från verksamheten, kommittéer, grupper och sektioner  

• Ridskoleverksamheten – alla grupper maxade utefter det hästmaterial vi har. Två 

nya ponnysar (på lån) på gång in.  

• Byggsektionen – inget att rapportera. Nytt datum för städdag tas fram samt en 

lista över vad som behöver göras. Den listan ska innehålla stående punkter.  

• Arenan – inget nytt att rapportera just nu men nya tag tas till hösten. Ett mindre 

förslag tas fram. Lars Nilsson ansvarar. 

• Hemsidan  - mailadressen till styrelsen saknas, läggs dit igen. Helén PL ansvarar 

• Sponsring – önskemål om att man redan nu börjar arbeta med sponsring för nästa 

års tävlingar så att vi skapar en god och lång relation till de företag vi vill arbeta 

med. Här ses även hinderna, som egentligen bland annat är framtagna för tex Karl-

Oskar Cup, över och inventeras. Lammhults Ridklubb och VFK som tillsammans 

arrangerar Karl-Oskar Cup delar på hinderna och ansvarar för att kontrakt skrivs 

med resp företag och att pengar kommer in för underhåll osv. Dessa pengar 

tillfaller sen resp klubb och inte specifikt Karl-Oskar Cup. 
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• Tävlingskommittén –  sommarens tävlingar har gått över förväntan. Fina 

domarrapporter, underlagen har varit bra, serveringen och funktionärer har funkat 

fint. Vi önskar att fler funktionärer lär sig Eqipe. Till nästa år kommer föreningen 

att ansöka om fyra nationella tävlingar i hoppning; v 18 (häst), v 20 (ponny), v 24 

(ponny+häst) samt v 30 (ponny+häst). Även några regionala tävlingar i hoppning 

skall ansökas om. Lokal tävling i dressyr är planerad till v 27. Med så här många 

tävligar inplanerade krävs det mycket funktionärer som vi själva kanske inte kan få 

fram. Diskussion kring hur vi kan lösa detta fördes. Katarina T ansvarar för att ta 

kontakt med övriga klubbar i kommunen, kanske de har funktionärer som kan vara 

intresserade av att ”jobba” för sin klubb fast hos oss? Hindermaterialet behöver 

uppdateras. Åsa Svensson (Lammhults Ridklubb) kommer att löpande ta hem lite 

hinder och renovera upp. Markis till domartornets fönster önskas. Tobias ansvarar 

för att ta fram pris. 

• Kafeteria/Trivsel – Jessica inte på plats på mötet. Beslutades dock att Jessica får till 

uppgift att se över vilken utrustning som behöver uppgraderas i cafet för att vi ska 

kunna hålla större tävlingar nästa år. Vad saknas? Arrangörsgruppen för Karl-Oskar 

hälsar också att de tycker att severingen fungerade mycket bra under cupen.  Bra 

utbud, personal och bara glada miner.  

7:12 Övriga frågor: inga övriga frågor 

 
 
7:13 Datum för nästa möte sätts till den 28 sept kl 18. Möte avslutas.  

  
 

Växjö 200825    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………. 
Helén Parnéus Lundborg   Pernilla Lundblad 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Katarina Torstensson 
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